

這個挎包的整體尺寸是 40CM*30CM*15CM 。

勝特力電材超市-龍山店 886-3-5773766
勝特力電材超市-光復店 886-3-5729570
勝特力电子(上海) 86-21-34970699
勝特力电子(深圳) 86-755-83298787
<http://www.100y.com.tw>

1.主袋尺寸是 40*30*10 ，

2.前袋尺寸是 40*22*5 ，

前袋拉鍊是 8 號白色 55CM 長 一個黑色拉頭，主袋拉鍊是 8 號白色 57CM 長，一個黑色拉頭

3.主面料是 5MM 的白色格子 ，抗靜電達到 10 的 8 次-9 次。主面料環保無毒，歐標。

4.背帶是 5MM 的網格夾織帶，150CM 長，夠牢固。

5.有一個 5CM 的三檔扣可以調節長度，兩側有 5CM 掛鉤和 5CM 三角圈。

6.主袋的底部有加固。

The front bag zipper is a size 8 white 55CM long with a black pull head, and the main bag zipper is a size 8 white 57CM long with a black pull head

3. The main fabric is 5MM white lattice, and the antistatic reaches 8-9 times of 10. The main fabric is environmentally friendly and non-toxic, European standard.

4. The strap is 5MM mesh clip webbing, 150CM long, strong enough.

5. There is a 5CM three-speed buckle that can adjust the length, and there are 5CM hooks and 5CM triangle rings on both sides.

6. The bottom of the main bag is reinforced.